
 

 

 

Second Semester's Final Exams Instructions 

 
Dear Parents, 

 We would like to inform you that the Second Semester's Final Exams will be held 

according to the schedule prepared by each department, which will be handed to both 

students and parents next week. 

 

Notes & Guidelines:  
 

▪ The exams will start at 8:30 am. 

▪ Students are required to attend the morning assembly at (8:15 am) and wear the school 

uniform. 

▪ The departure schedule starting from Sunday 4/6/2023 will be as follows: 

• First round  (10:30 am) for grades 4-11 (national section) and for grades 4-9  

(international section).  

• Second round  (12:30 am) for grades 1-3 (national and international sections), Pre-K, 

KG, and Braves Section. 

▪ Departure schedule remains as usual during the exams period before Sunday 4/6/2023. 

  

Best of luck 

Thank you for your cooperation  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 2022/2023للعام الدراس ي   الثانيليمات امتحانات نهاية الفصل الدراس ي تع
 

 لسادة أولياء الأمور الكرام ،،، ا

 

 السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ،،، 

 

 سبوع القادم. الثاني  خلال الأ الفصل الدراس ي  ستقوم بتزويدكم بجدول امتحانات نهايةالأقسام ن نعلمكم بأ 

 

 ملاحظات هامة:  
 

  8:30 الامتحان سيبدأ الساعة ▪
 
 .صباحا

   8:15الساعة  الصباحي  حضور الطابور ب لتزام الاالطلبة  على  ▪
 
  .المدرس يالزي  رتداءاو صباحا

افق  لأحدحسب الآتي ابتداء  من يوم االمغادرة ستكون   ▪  :4/6/2023  المو

  10:30الساعة )  ولىالأ جولة ال •
 
 . )القسم الدولي( 9-4وطني( والصفوف ال )القسم  11-4 للصفوف (صباحا

( 12:30الساعة )  الثانيةجولة ال •
 
 الحضانة.الروضة+ +  قسم الشجعان+   ودولي( )وطني 3-1 للصفوف ظهرا

اقعة فترة الاختبارات في  كما هي تبقى الجولات ▪ افق الأحديوم  قبل الو  .4/6/3202  المو

 اكرين لكم حسن تعاونكم ،، ش
 

 


